
- ADOBE CC


- Canva


- Figma 


- WordPress 


- MailJet


- HTML


- Office


- English 

Curious


Rigorous


Autonomous 


Good communication skills


Teamwork


Versatile


Notes

Hard Skills

Soft Skills

Recently graduated with an MBA in digital marketing/
communication and social media from ISEG Bordeaux, 
I'm looking for my first job as a webmarketing project 
manager in September 2023.



A little special feature: I'm moving to Krakow in 
Poland.

CLARISSE LLADO
Webmarketing project manager 

Learning Polish and Korean on 
my own

Travelling

Guitar (2 years of practice)

Pastry 

Gardening

Painting

Clacla hobbies

Delivered

Search...

Experiences

Treasurer : "Student Action for the Defense of the 
Planet" association

Marketing and communication manager

Assistant account manager (Commercial internship)

Cashier, receptionist and switchboard operator (Student 
job)

Université Montesquieu- Pessac (33j

v Cash flow, budget managemenZ
v Canvassing organic stores, canvassing partnerf
v Event organization

Leclerc - Saint Médard en Jalles (33j

v Customer receptio�
v Customer relationf
v Customer loyalt�
v After-sales service

O2 Care Service - Cenon (33j

v Customer prospectin±
v Customer relations: satisfaction follow-uµ
v Operations: monitoring and updating logisticf
v Participation in sales visitf
v Recruitment: pre-qualification

Snark Factory - Bordeaux (33j

v Competitive audiZ
v Social media management: Linkedi�
v Marketing performance: Social Adf
v Monthly newsletter writin±
v Development and implementation of digital strategief
v Customer supporZ
v Brand content: filming and editing interviews/videof
v Event creation and organization (35 peoples)

Jan 2022 - 

Sept 2023

Avril 2022 - 

Mai 2023

Avril 2019 - 
Juillet 2021

2018 - 2019

Education RegisterLogin

2018 - 2021 | Bachelor's degree in 
Economic and Social Administration

Honors : “good”

Université Montesquieu 
Bordeaux

2021 - 2023 | MBA : digital marketing/
communication and social media

(Digital brief, traffic manager, strategic 
planning, growth hacking, data CRM...)

ISEG 
Bordeaux

Clarisse LLADO

clarisse33.llado@gmail.com

0623910768



Sébastien Doncker Le 06/07/2023 

Snark Factory 

46 rue de Lisleferme 

33000 Bordeaux 

 

Objet : Lettre de recommandation 

 

Clarisse Llado a commencé sa collaboration avec Snark Factory en janvier 2022 dans le 

cadre d’une alternance pour un master en communication digitale. Dès le début, sa rigueur et 

son sérieux nous a tout de suite conquis. En 6 mois de présence, Clarisse est montée en 

compétence à pleine vitesse. 

Naturellement très autonome, elle a su plonger dans l’univers de notre entreprise : les 

startups et la « tech » dans son ensemble. Nous accompagnons des startups dans des 

domaines extrêmement différents, de l’agritech à la legaltech, en passant par l’e-santé, le 

commerce, le jeu vidéo, l’ed-tech, la fintech, etc. Il n’est pas simple de se retrouver dans ces 

univers parfois très différents et chaque nouveau projet amène souvent un nouveau métier à 

comprendre. Clarisse a relevé ce défi de compréhension haut la main et elle a aujourd’hui une 

connaissance très large des métiers qui utilisent le digital et de leurs spécificités. 

Au cours de ces presque 2 ans de collaboration, Clarisse a su proposer de nombreux axes 

d’action et de réflexion sur les différentes problématiques que nous rencontrions aussi bien 

sur des sujets internes à Snark Factory que pour notre coworking et nos clients. Très 

volontaire, elle a toujours su faire par elle-même et au besoin apprendre l’utilisation d’un 

nouveau logiciel ou d’un service pour produire ce qu’elle souhaitait. 

En plus de son travail de marketing et de communication, l’animation de notre 

coworking est aujourd’hui gérée entièrement par Clarisse. Elle a une bonne humeur naturelle 

et il est très agréable, au quotidien, de travailler avec et auprès de Clarisse. Elle est d’une 

humeur égale sans aucun haut et bas. Un roc et un soutien pour l’ensemble de l’équipe. 

Clarisse a aujourd’hui un projet d’exploration d’un nouveau pays et le distanciel n’est 

malheureusement pas possible pour nous. Cela correspond bien à son envie de découvrir et 

sa soif d’apprendre de nouvelles choses et je suis certain qu’elle saura trouver une manière 

de proposer à ces futurs employeurs une expérience enrichie grâce à cela. 

Son autonomie, son sérieux, sa capacité d’adaptation lui permettra de travailler dans 

une équipe en full remote ou en présentiel sans aucune difficulté et elle deviendra très vite, 

j’en suis persuadé, un membre essentiel de cette future équipe. 

 

Sébastien Doncker 

CEO de Snark Factory 



Clarisse Llado began working with Snark Factory in January 2022 as part of a work-
study program for a master's degree in digital communications. Right from the start, 
we were won over by her rigor and seriousness. In the 6 months she has been with 
us, Clarisse has developed her skills at full speed.



Naturally very independent, she was able to dive into the world of our company: 
startups and "tech" as a whole. We support startups in a wide variety of fields, from 
agritech to legaltech, via e-health, e-commerce, video games, ed-tech, fintech and 
more. It's not easy to find your way around these sometimes very different worlds, 
and each new project often brings with it a new business to understand. Clarisse 
has risen to this challenge of understanding with flying colors, and today she has a 
very broad knowledge of the professions that use digital technology and their 
specificities.



Over the almost 2 years we've been working together, Clarisse has been able to 
suggest a number of areas for action and reflection about the various issues we've 
encountered, both internally at Snark Factory and for our coworking space and 
customers. Very willing, she was always able to do things by herself, and when 
necessary, learn how to use a new software or service to produce what she wanted.



In addition to her marketing and communications work, Clarisse is now in charge of 
the entire coworking operation. She has a natural good humor, and Clarisse is a 
pleasure to work with on a daily basis. She's an even-tempered person with no highs 
or lows. A rock and a support to the whole team.



Clarisse now has a project to explore a new country, and distance learning is 
unfortunately not possible for us. This fits in well with her desire to discover and 
learn new things, and I'm sure she'll find a way to offer her future employers an 
enriched experience as a result.



Her autonomy, seriousness and adaptability will enable her to work in a full remote 
or face-to-face team without any difficulty, and I'm sure she'll quickly become an 
essential member of this future team.

Translation 


